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Juhatuse koosoleku protokoll 

13. detsember 2024 
Rookopli 2 Kärdlas 

Koosoleku algus kell 1415 , lõpp kell 1545 
Protokollija: Tuuli Tammla 

Kohal viibisid juhatuse liikmed Kaja Hiis-Rinne, Endel Kaevats, Virko Martin, Marko Pruul, Ants Saarnak 
ja Tõnis Teemets ning tegevjuht Tuuli Tammla ja endine juhatuse liige Ilmi Aksli. 

Päevakord 

1. Aasta alguse seminari omaosalus ning korraldus. 
2. Tuulekala festivali konkursi tingimused. 

3. Ilmi Aksli tänamine. 

4. Muud küsimused. 

Koosoleku käik ja otsused: 
1. Aasta alguse seminari omaosalus ning korraldus. 

Aasta alguse seminar Hiiukala liikmetele ja sõpradele toimub 3. jaanuaril Vetsi tallis. Toitlustus ja ruumi 
rent maksab arvestuslikult 55,20 eurot inimese kohta, transpordikulud on varasemalt olnud  kokku 500 
eurot. Täpse hinna saab kui tekib osalejate nimekiri ning marsruut. Juurde tuleb osta kringel umbes 
1,50 eurot inimese kohta. Ehk maksumus arvestuslikult 66,70 eurot inimese kohta. 50 inimesele 
maksab kokku 3 335 eurot.  Eelarves on arvestatud 3 000 euroga. Arutati, et osaleja võiks katta umbes 
kolmandiku maksumusest. Endel Kaevats uuris muusika olemasolu kohta. Tuuli Tammla lubas seda 
täpsustada. Arutati, et kui külalisena osaleb Arvo Tuvikene, siis ehk on ta nõus tegema ettekande 
kaladest. Samuti teeb aasta kokkuvõtte tegevjuht Tuuli Tammla. Mõttena käidi välja veel viktoriini 
korraldamine. Tuuli Tammla ei olnud kindel, kas allesjäänud viie tööpäeva jooksul enne puhkust on 
võimalik lisaks ka viktoriini küsimused välja mõelda.  
Otsus: Aasta alguse seminari osalustasu on 25 eurot osaleja kohta.  
 

2. Tuulekala festivali konkursi tingimused. 

Varasemalt on saadetud juhatuse liikmetele tuulekala festivali korraldamise tingimused. Juhatuse 
liikmetel täiendusi ega küsimusi ei olnud. Otsustamise kriteeriumiteks on 50% osas hind ning 50% osas 
programmi sisukus.  
Otsus: Kinnitada tuulekala festivali korraldamise konkursi tingimused. 
 

3. Ilmi Aksli tänamine. 

11. detsembril lõppes Ilmi Aksli ametiaeg Hiiukala juhatuses, kes on olnud juhatuse liige kolm perioodi, 
kokku üheksa aastat. Ilmit tänati pikaaegse panustamise eest sooja käepigistuse ja meenega. 
 

4. Muud küsimused 

Kaja Hiis-Rinne uuris projektide seisu kohta. Tegevjuht selgitas, et PRIA-lt uue finantsperioodi kohta 

ülevaateid veel ei tule. Teadaolevalt on eitava otsuse saanud ainult üks projektitaotlus, põhjusel et oli 

valitud vale tegevussuund. Otsuseid ei ole veel ka Lembit Leigeri kahel projektitaotlusel. Projektide 



elluviimisi tegevusgrupp PRIA-st ei näe. Näeb et on esitatud maksetaotlus, kuid selle sisu ja 

väljamaksmist ei näe. Loodetavasti see ajas paraneb, sest projekte on muidu väga keeruline seirata. 

Kalandusvõrgustiku talveseminar toimub 22.-23. jaanuaril Harjumaal.  

 
   
 

 


